

To / В: **Inmarine St. Petersburg Law Offices /
Адвокатское бюро Санкт-Петербурга
«Инмарин»**

Address / Адрес: Ploshad Morskoy Slavy, 1, office 5059, St.
Petersburg, Russia / Площадь Морской
Славы, дом 1, офис 5059, Санкт-
Петербург, Россия

Reg. N / Исх. № __, dated / от 11.07.2014

LETTER OF RECOMMENDATION / РЕКОМЕНДАТЕЛЬНОЕ ПИСЬМО

United European Car Carriers is Europe's leading short sea RoRo operator, dedicated to the needs of the automotive industry.

Our company has several times addressed Inmarine SPb LO for provision of legal assistance in our professional business in Russia.

Lawyers of Inmarine possess deep knowledge of maritime law and marine industry including, specially risk management in carriage of cargo, cargo handling, customs procedures, cabotage regulations and maritime agency.

We are prepared to recommend Inmarine SPb LO for all shipping lines and carriers for legal assistance in maritime business in Russia and abroad.


United European Car Carriers является лидирующим оператором по морским перевозкам Ро-Ро в Европе, направленным на удовлетворение потребностей автомобильной индустрии.

Наша компания несколько раз обращалась в АБ СПб «Инмарин» для получения юридической помощи нашему бизнесу в России.

Адвокаты «Инмарин» имеют углубленные знания морского права и индустрии морского транспорта, в особенности в отношении управления рисками при морской перевозке груза, грузообработки, таможенному оформлению и морскому агентированию, а так же при получении разрешения на каботаж для иностранных судов.

Мы готовы рекомендовать АБ СПб «Инмарин» всем судовым линиям и перевозчика для юридического сопровождения коммерческой деятельности в России и за рубежом.

On behalf of United European Car Carriers



United European Car Carriers AS